
Maak jij mee het verschil?
Lokale afdelingsbesturen worden om de drie jaar hernieuwd. Op 19 februari 2022 kiest N-VA Gavere 
een gloednieuw bestuur. Dé uitgelezen kans dus om nieuwe, enthousiaste mensen kennis te laten 
maken met de politiek. Ben je ouder dan 16 en op de dag van de verkiezing minstens drie maanden 
N-VA-lid? En sta je te popelen om een nieuwe uitdaging aan te gaan? Stel je dan zeker kandidaat! 
Ook wie nog twijfels of vragen heeft, mag gerust contact met ons opnemen. Elk lid van onze afdeling 
ontvangt in januari nog een brief betreffende de bestuursverkiezingen. Hopelijk tot binnenkort!

20 jaar N-VA
In oktober was het exact 20 jaar geleden dat 
wijlen Jos Van Mieghem en ikzelf toetraden tot 
de Nieuw-Vlaamse Alliantie, die de nalatenschap 
erfde van de toenmalige Volksunie. Een volwaar-
dige N-VA-afdeling oprichten en uitbouwen in 
Gavere was onze missie. Ons doel bestond erin 
geëngageerde mensen te vinden die hun stempel 
konden drukken op de gemeentelijke politiek ten 
behoeve van de Gaverling.

En zo zet N-VA Gavere intussen al jaren in op het 
welzijn en de welvaart van de bevolking van Gavere. 
We beschikken over bestuursleden die hard 
werken voor hun mandaat als gemeenteraads-
lid of lid van het Bijzonder Comité. Een mooier 

geschenk had ik me twintig jaar geleden niet 
kunnen wensen. Toch was ik aangenaam verrast 
met de bloemen en de unieke koekendoos ter 
gelegenheid van dit jubileum. Bedankt, iedereen.

Ik hoop dat de N-VA zich, samen met haar kartel-
partner, nog vele jaren enthousiast ten dienste 
kan stellen van onze gemeente en de inwoners. 
Verder wil ik iedereen in 2022 een goede gezond-
heid, veel vriendschap en vreugde toewensen. 
En laat het ons vooral niet ontbreken aan goede 
moed om ook in moeilijke jaren de toekomst 
positief tegemoet te zien. Of zoals het opschrift 
van de koekendoos vermeld ‘ad astra per aspera’ 
of ‘via moeilijkheden naar de sterren’.

Nadine De Stercke
Gemeenteraadslid

NIEUWJAARSRECEPTIE 
Gavere durft/N-VA Gavere

Zondag 30 januari
Van 10.30 uur tot 12.30 uur

Parochiaal Centrum, Hulstraat 27, Asper. 
Gelieve uw aanwezigheid voor 15 januari 

te bevestigen via philip.renette@n-va.be 
of desmetive@gmail.com.

Onze gastspreker is Kurt Moens, 
Oost-Vlaams gedeputeerde

(onder voorbehoud van de geldende coronamaatregelen)

Veronique Dedeyne
Voorzitter

Gavere
gavere@n-va.be N-VA Gaverewww.n-va.be/gavere
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Wegdek Grenadierslaan
Op 16 februari voegde Gavere dur� /N-VA een agendapunt toe over het herstel van 
de Grenadierslaan.

Onze fractie vroeg de meerderheid 
om het wegdek van de Grenadierslaan 
tussen de Grotenbroekstraat en de brug 
richting Eke te herstellen. Het antwoord 
luidde dat de toestand niet erg genoeg 
was en het punt daarom werd afgewezen. 
Toch vonden we het opportuun om de 
herstellingen in de zomermaanden uit te 
voeren.

In september stelden we de vraag of het 
college zich persoonlijk aansprakelijk 
zou stellen bij eventuele ongevallen. De 
schepen van Openbare Werken gaf toe 
dat de staat van het wegdek verslechterd 

was en dat er een herstelling zou gebeuren. 
Nu de donkere wintermaanden aanbreken, 
hadden we inmiddels gehoopt op enig 
initiatief. Putten en wegverzakkingen 
herstellen is volgens ons prioritair voor 
de veiligheid van de Gaverlingen.

Blijft alle aandacht van het schepen-
college enkel op de prestigeprojecten van 
de markt en sporthal gericht?

Nadine De Stercke
Gemeenteraadslid

Materiële tussenkomst in 
huisvuilzakken
Sinds afgelopen jaar zijn de huisvuilbelastingen gevoelig verhoogd. 
Een gezin betaalt nu jaarlijks 40 in plaats van 30 euro. Aansluitend 
bij dat thema, plaatsten we een extra punt op de agenda voor een 
kleine, maar belangrijke groep inwoners.

Het gaat over huishoudelijk afval van personen met een chronische 
incontinentieproblematiek, 
een permanente stoma-
problematiek of patiënten 
die thuis een nierdialyse 
ondergaan. Uit navraag 
bij patiënten en thuiszorg, 
blijkt dat inwoners met die 
problematiek heel wat huis-
vuilzakken nodig hebben en 
dus extra op kosten worden 
gejaagd.

Nieuw reglement
De schepen antwoordde dat die patiënten al een tegemoetkoming 
krijgen via de mutualiteit en de Vlaamse overheid. Maar het kan toch 
niet de bedoeling zijn dat onze gemeente die premie afneemt door de 
huisvuilbelastingen te verhogen? Na enige discussie was de meerder-
heid bereid om een reglement op te stellen en voor te leggen op de 
volgende gemeente- en OCMW-raad.

Het voorstel werd unaniem goedgekeurd. Wie via een medisch attest 
aanspraak meent te maken op de materiële tussenkomst in huisvuil-
zakken, kan contact opnemen met het OCMW.

Lieve Steurbaut in 
het Bijzonder Comité
Sinds 6 september is Lieve Steurbaut lid van 
het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst 
Gavere. Ze vervangt de veel te vroeg overleden 
Dirk De Coene. Lieve is sociaal geëngageerd, 
verdiept zich graag in de Gaverse sociale 
dossiers en neemt steeds gegronde en door-
dachte beslissingen.

Veel succes, Lieve! We 
hebben er alle vertrouwen 
in dat je deze taak ter 
harte zal nemen!

Toen de dieren nog 
spraken, mochten de 
kinderen in Gavere 
nog buitenspelen …

gavere@n-va.be
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Gemeentebestuur gaat onze kerken zo snel mogelijk 
‘vermarkten’
Onze kerken zijn als centraal kenmerkend dorpsgezicht stille getuigen van ons gedeeld verleden. Als religieus en cultureel 
erfgoed bepaalt de kerk mee de ziel van ieder dorp. Het vormt een deel van onze identiteit en het kostbare gemeentelijke weefsel. 
Gavere dur� /N-VA wil dat niet zomaar ten grabbel gooien aan de meestbiedende.

Het gemeentebestuur houdt uitver-
koop van ons kerkelijk patrimonium. 
Gavere durft/N-VA denkt daar anders 
over. Zou het niet beter zijn om onze 
kerken open te stellen voor alle Gaver-
lingen? Wij willen dat unieke erfgoed 
vanuit een andere gemeenschaps-
functie een nieuwe betekenis geven. 
Dat kan door ze te herbestemmen als 
verbindende ontmoetingsplaats (voor 
concerten, muziekonderricht, musea, 
turnzaal voor de plaatselijke school, 
kerstmarkt en zoveel meer) om men-
sen samen te brengen.

Ideeën uitwisselen en draagvlak 
zoeken
De verkoop van onze kerken is onher-
roepelijk. Voor Gavere durft/N-VA 
zijn de erfgoedwaarde en het maat-
schappelijke potentieel te belangrijk 
om snel een beslissing te nemen. 
Waarom bekijkt het gemeentebestuur 

niet de kansen die de nieuwe visienota 
van de Vlaamse Regering creëert? Een 
dergelijke ingrijpende beslissing moet 
in dialoog met de Gaverlingen worden 
genomen. Zo kunnen we bottom-up 
van ideeën wisselen, denkpistes 
uitwerken en samen een draagvlak 
zoeken voor de herbestemming van 
onze kerken.

Deadline 2030
Onze fractie was altijd al sterk geïn-
teresseerd om deel uit te maken van 
de kerken-beleidswerkgroep, maar 
dat werd niet geaccepteerd door het 
bestuur. Gavere durft/N-VA wil aan 
het verenigingsleven en de dorps-
gemeenschappen de kans geven om 
tegen 2030 aan het gemeentebestuur 
te bewijzen of ons kerken een nuttige 
functie voor Gavere kunnen ver-
vullen. In 2030 kan dan een evaluatie 
gemaakt worden voor definitieve 
beslissingen.

Help de hulpdiensten met refl ecterende huisnummers
Leesbare huisnummers zijn een noodzakelijk hulpmiddel voor politie, hulpdiensten, 
postbodes, pakjesdiensten en bezoekers. Daarom is een goed zichtbaar huisnummer 
dan ook verplicht.

Reflecterende huisnummers kunnen 
levens redden door hun onmiddellijke 
zichtbaarheid. Niettemin stellen we vast 
dat in Gavere het huisnummer jammer 
genoeg nog al te vaak slecht zichtbaar is 
of zelfs ontbreekt. Vooral ’s nachts of bij 
slecht weer zijn huisnummers vaak niet 
duidelijk leesbaar. Het is belangrijk dat 
het huisnummer niet alleen voldoende 
groot is, maar ook zichtbaar in het don-
ker. Bij reanimaties, beroertes en andere 
dringende interventies telt elke minuut 
om te beslissen tussen leven en dood.

Beperkte kost, aanzienlijk voordeel
De meerkost voor de gemeente blijft erg 
beperkt, en het voordeel is aanzienlijk. 

Gemeenteraadslid Ankie D’Hollander 
vroeg tijdens de gemeenteraad van 
22 november dat Gavere werk maakt 
van beter zichtbare huisnummers in 
onze straten. Concreet vraagt Gavere 
durft/N-VA dat de gemeente aan de 
nieuwe inwoners en bij nieuwbouw-
woningen een reflecterend huis-
nummerplaatje aanbiedt. 

Daarnaast moeten àlle inwoners de 
kans krijgen om hun bestaande huis-
nummer te vervangen of aan te vullen 
met een reflecterend exemplaar. Uiteraard 
is ook sensibilisatie en communicatie 
belangrijk om de Gaverling op de hoogte 
te brengen. Het schepencollege stond 

niet weigerachtig tegenover het voorstel 
en ging de mogelijkheden bekijken. 
We houden jullie op 
de hoogte.

Ankie D’Hollander
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/gavere
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


